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PROTOKÓŁ NR XIX/08 
 
 
XIX sesji Rady Miasta Bolesławiec odbytej w dniu 29 stycznia                                                                                                                                                                              
2008 r. w Miejskim Zespole Szkół Nr 2 przy ul. Jana Pawła II 38c pod 
przewodnictwem radnej Janiny Urszuli Piestrak - Babijczuk – 
Przewodniczącej Rady Miasta. 
 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00 

Sesję zakończono o godz.12.15         

 

 

Ustawowy skład Rady –  21 radnych 
 

Obecnych wg listy obecności było 18  radnych 

 

 
Ponadto w sesji udział wzięli: 

    
1. Piotr Roman    - Prezydent Miasta 
2. Wiesław Ogrodnik                              - I Z-ca Prezydenta Miasta 
3. Maciej Małkowski                              - II Z-ca Prezydenta Miasta 
4. Jerzy Zieliński                                     - Sekretarz Miasta  
5. Mirosława Mitek    - Skarbnik Miasta 
6. Przedstawiciele kadry kierowniczej Urzędu Miasta, jednostek 

organizacyjnych gminy miejskiej oraz goście XIX sesji 
7. Prasa i Telewizja Lokalna „Azart-Sat” w Bolesławcu 

 

 

 

(Listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2) 

 

 

 Przewodnicząca Rady Miasta powitała bardzo serdecznie Pana Kornela 
Filipowicza oraz społeczność szkolną, jednocześnie dziękując za udostępnienie 
Radzie Miasta auli szkolnej w Miejskim Zespole Szkół Nr 2.  
 
 Prezydent Miasta Piotr Roman wręczył Panu Kornelowi Filipowiczowi 
akt powierzenia stanowiska Dyrektora Miejskiego Zespołu Szkół Nr 2 na 
podstawie art. 30 ust.2 pkt.5 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym oraz art.36a ust.1 i 8 ustawy z dnia 7 września 1991 r. o systemie 
oświaty. Z dniem 1 stycznia 2008 r. Prezydent Miasta powierzył Panu 
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Kornelowi Filipowiczowi stanowisko Dyrektora Miejskiego  Zespołu Szkół Nr 
2 w Bolesławcu na okres 5 lat. Złożył na ręce dyrektora serdeczne gratulacje.  
  
  

Przebieg sesji: 
 
Ad 2. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad XIX sesji.     

 
Ustalony porządek obrad XIX sesji radni otrzymali                                       

w zawiadomieniach, w terminie ustawowym.  
 
 
Przewodnicząca Rady Miasta stwierdziła, że Rada Miasta przyjęła 

porządek obrad XIX sesji:                               
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad XIX sesji. 

  3. Przyjęcie protokołów XVI sesji Rady Miasta odbytej w dniu 28 listopada 
       2007r., XVII sesji Rady Miasta odbytej w dniu 28 grudnia 2007r. oraz XVIII 
        sesji Rady Miasta odbytej w dniu 9 stycznia 2008r.  
4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miasta Bolesławiec podjętych na 

XVII sesji odbytej w dniu 28 grudnia 2007r. oraz z XVIII sesji odbytej w 
dniu 9 stycznia 2008 r. 

5. Informacje: 
5.1. Prezydenta Miasta o ważniejszych działaniach podjętych w okresie 

międzysesyjnym. 
5.2. Przewodniczącej Rady Miasta o ważniejszych działaniach podjętych                         

w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 
7. Przerwa. 
8. Sprawozdanie z konsultacji społecznych nt. inwestycji miejskich.  
9. Przygotowanie Gminy Miejskiej Bolesławiec do aplikowania projektów do 
Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2007-2013 oraz innych 
programów pomocowych. 
10. Projekty uchwał Rady  Miasta: 
10.1. w sprawie regulaminów wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 
jednostkach organizacyjnych Gminy Miejskiej Bolesławiec, 
10.2. w sprawie warunków i trybu wspierania rozwoju sportu kwalifikowanego 
w Gminie Miejskiej Bolesławiec 
10.3. zmieniająca uchwałę Nr LII/497/06 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 30 
sierpnia 2006 r. w sprawie określenia zasad przeprowadzania konsultacji 
społecznych wśród mieszkańców miasta Bolesławiec, 
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10.4. o zmianie uchwały Nr XVII/160/07 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 28 
grudnia 2007 r. w sprawie określenia trybu i zasad postępowania o udzielenie 
dotacji z budżetu miasta, dla podmiotów nie zaliczonych do sektora finansów 
publicznych i nie działających w celu osiągnięcia zysku, sposobu jej rozliczania 
oraz kontroli wykonywania zleconych zadań, innych niż określone w ustawie z 
dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie,  
10.5. zmieniająca uchwałę Nr LIV/512/06 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 25 
października 2006 r. w sprawie utworzenia przez placówki oświatowe 
rachunków dochodów własnych, 
10.6. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenów zlokalizowanych w mieście 
Bolesławiec, 
10.7.   w sprawie zmiany Wieloletniego Programu Inwestycyjnego dla Miasta  
Bolesławiec na lata 2008 – 2012,  
10.8.  w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 r. 
11. Sprawy organizacyjne: 
11.1.Informacje bieżące dla Rady Miasta  
12. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych.  
 

 

 

 Ad 3. Przyjęcie protokołów XVI sesji Rady Miasta odbytej w dniu 28 
listopada 2007 r., XVII sesji odbytej w dniu 28 grudnia 2007 r. oraz 
XVIII sesji odbytej w dniu 9 stycznia 2008 r.  

  
 

Zgodnie ze Statutem Miasta Bolesławiec protokół XVI sesji Rady Miasta 
odbytej w dniu 28 listopada 2007r., XVII sesji odbytej w dniu 28 grudnia 2007 
r. oraz XVIII sesji odbytej w dniu 9 stycznia 2008 r. były wyłożone do wglądu 
w Referacie Organów Gminy Miejskiej – oraz w czasie obecnej sesji. 
 

 W/w protokoły zostały przyjęte do akceptującej wiadomości.  

  

 

Ad 4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miasta Bolesławiec 
podjętych na XVII sesji odbytej w dniu 28 grudnia 2007 r. oraz 
XVIII sesji odbytej w dniu 9 stycznia 2008 r. 

                        

Pisemne sprawozdanie na w/w temat radni otrzymali przed sesją,                      
w terminie statutowym. 
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W/w sprawozdanie Rada Miasta przyjęła jednogłośnie, tj. 17 głosami 
„za”, do akceptującej wiadomości.  

 
     SPRAWOZDANIE – zał. nr 3 

 
 
Ad 5. Informacje: 
 

 

5.1. Prezydenta Miasta o ważniejszych działaniach podjętych w okresie 
międzysesyjnym.  

 
O godz. 9

30
 
 
na sesję przyszedł radny Bogusław Nowak. 

  

 Prezydent Miasta poinformował, że odbyło się spotkanie z kilkoma 
dyrekcjami Polskich Kolei Państwowych i doszło do porozumienia wiążącego 
się z podjęciem decyzji, iż budynek dworca będzie remontowany. W zakresie 
przebudowy toalet prace już trwają, a w tej połowie roku dojdzie do 
odmalowania dworca zarówno w wewnątrz, jak i z zewnątrz. Dodatkowo trwają 
rozmowy dotyczące lepszego zabezpieczenia dachu oraz naprawy stolarki 
drzwiowej.  
 Dodał, że wykonawca usług remontowych zobowiązał się do naprawy 
usterki, która powstała podczas wykonywania wcześniejszego remontu, 
objawiająca się powstaniem ogromnej kałuży przed dworcem. Zakończenie tej 
inwestycji jest przewidziane na koniec marca.  
 Powiadomił także, że w 2008 roku przewidywany jest drobny remont 
wiaduktu, z czym związane jest podniesienie wyglądy estetycznego iluminacji 
świetlnej, która jest na wiadukcie.  
 Dodał, że jest pomysł na utworzenie w przyszłości z dworca, centrum, do 
którego wróciłyby autobusy linii międzynarodowych, które by obsługiwały 
mieszkańców oraz istniałaby możliwość zsynchronizowania rozkładów jazdy 
linii MZK i PKS zgodnie z ideą związku, do którego MZK przystąpiło. Jest to 
idea, którą Prezydent Miasta przedstawił dyrektorom Polskiej Kolei 
Państwowej, którzy pomysł zaakceptowali.  
 

INFORMACJA – zał. nr 4 
 
W dyskusji udział wzięli: 
 
 
 Radny Stanisław Andrusieczko poprosił o przybliżenie sprawy dotyczącej 
ulicy Bielskiej, Rumianków oraz Jeleniogórskiej. Jakie jest przeznaczenie 
terenów przy tych ulicach. 
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 Radny Józef Pokładek zapytał, czy Prezydent mógłby powiedzieć, 
dlaczego nie skorzystał z prawa pierwokupu przy nieruchomości na ul. 
Stokrotek 8. Radny  pytał  o powierzchnię nieruchomości oraz o  informację 
między jakimi podmiotami transakcja ta została zawarta.  
 
 Przewodnicząca Rady Miasta zapytała o powierzchnię nieruchomości 
przy ul. Bielskiej 18 oraz czy została sprzedana w drodze bezprzetargowej.  
 
 Prezydent Miasta odpowiadając na pytanie radnego Józefa Pokładka 
odpowiedział, iż nie jest to ul. Stokrotek lecz ul. Rumianków 8. Dodał, że nie 
korzysta się z prawa pierwokupu w przypadku transakcji dotyczących 
budownictwa mieszkaniowego.  
 
  Naczelnik Wydziału Mienia i Gospodarki Przestrzennej Pan Jan 
Kisiliczyk poinformował, że działka przy ul. Bielskiej jest zajmowana pod 
pawilon pomiędzy ul. Parkową a ul. Bielską o powierzchni 1005m2 i 
sprzedawana była na rzecz dotychczasowego użytkownika wieczystego.  
 Przy ul. Jeleniogórskiej chodzi o działki na projektowanym osiedlu, 
których sprzedaż rozpocznie się w lutym. Działka przy ul. Rumianków  jest 
działką indywidualną, która została sprzedana w przetargu pod budownictwo 
jednorodzinne, jest to mała powierzchnia.  
 
 Radny Eugeniusz Kowalski zapytał o przyczynę przeniesienia Centrum 
Monitoringu z Komendy Powiatowej Policji do Straży Miejskiej.  
 
 Prezydent Miasta poinformował, że pomieszczenia zajmowane przez 
centrum w Komendzie Powiatowej Policji są niezbędne dla rozwoju komendy 
oraz modernizacji całego parteru.  
 
  

Przewodnicząca Rady Miasta stwierdziła, że Rada w/w informację 
przyjęła do akceptującej wiadomości. 

 
 
 
5.2. Przewodniczącego Rady Miasta o ważniejszych działaniach podjętych 

w okresie międzysesyjnym.  
 

Informacje przedstawiła Przewodnicząca Rady Miasta Janina Urszula 
Piestrak – Babijczuk, która poinformowała, że: 
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Uczestniczyła w spotkaniu opłatkowym Zarządu Koła Związku Sybiraków 
w Bolesławcu, 
 Uczestniczyła w rozstrzygnięciu i wręczeniu nagród laureatom etapu 
powiatowego Konkursu Krajoznawczego „Poznajmy Ojczyznę”, 

Uczestniczyła w spotkaniu z Prezydentem Wrocławia Panem Rafałem 
Dutkiewiczem, 

Brała udział w I Forum Oświatowym w ramach programu pilotażowego 
„Dobrze uczyć i oceniać w szkole samorządowej”, które odbyło się w Sali 
Rajców Urzędu Miasta Bolesławiec, 

Uczestniczyła w Konferencji na temat „Strategiczne Zadania Samorządu 
Województwa  Dolnośląskiego” we Wrocławiu, 

W okresie międzysesyjnym, podczas dyżurów, przyjmowała interesantów,   
Komisje stałe Rady Miasta odbyły swoje posiedzenia w dniach 24, 25 i 28 

stycznia br., 

 
Przewodnicząca Rady Miasta stwierdziła, że Rada w/w informację 

przyjęła do akceptującej wiadomości. 

 
 
Ad 6. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.  

 
Przewodnicząca Rady Miasta przypomniała, że zgodnie z § 40 Statutu 

Miasta Bolesławiec – interpelacje, wnioski i zapytania są kierowane do 
Prezydenta Miasta lub Przewodniczącej Rady. Interpelacja powinna zawierać 
krótkie przedstawienie stanu faktycznego, będącego jej przedmiotem oraz 
wynikające zeń pytania. Interpelacje składa się w formie pisemnej na ręce 
Przewodniczącego Rady, który niezwłocznie przekazuje interpelacje adresatowi.  
 Odpowiedź na interpelację lub wniosek udzielona jest na sesji w 
końcowej części obrad. W razie niemożności udzielenia odpowiedzi na sesji, 
winna być ona udzielona pisemnie w terminie 30 dni od dnia sesji. 

 
 
6.1. radny Eugeniusz Kowalski 
6.1.1. jak wygląda sprawa komunalizacji PWiK, gdyż jak wiadomo, 5 listopada 
2007 r. został podpisany przez Ministra Skarbu akt komercjalizacji. Minęło już 
trzy miesiące  i chciałbym się dowiedzieć jakie są dalsze kroki.  
 

   ZAŁĄCZNIK NR 5 
 

6.2. radny Cezariusz Rudyk 
6.2.1. dotyczy noclegowni. Dotarła informacja, iż Urząd Marszałkowski 
wypowiedział warunki najmu PCK, jeśli chodzi o pomieszczenia noclegowni, 
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ponieważ ma inne plany remontowe związane z tym miejscem i nie zapewnia 
innych pomieszczeń dla noclegowni. Możemy się spodziewać, że będziemy 
mieli problem jako miasto. Poprosił Prezydenta o informację czy w tym zakresie 
mamy pomysł, aby nie doszło do problemu. 
 
 

  ZAŁĄCZNIK NR 6 
 
 
6.3. radny Andrzej Czeczutka 
6.3.1. dookoła Rynku jest straszny brud. Zaapelował o zakup czyszczarek. Na 
skwerach dookoła Rynku pełno jest śmieci. Dodał, że można zatrudnić do 
sprzątania ludzi, którzy zostali ukarani.  
6.3.2. zapytał co z modernizacją budynków naprzeciw dworca. 
 
 

ZAŁĄCZNIK NR 7 
 
 
7. Przerwa. 
 

Przewodnicząca Rady Miasta ogłosiła przerwę 9
50
-10

15 

 

 

 

8. Sprawozdanie z konsultacji społecznych nt. inwestycji miejskich.  
 
 
  Sprawozdanie z konsultacji społecznych przedstawił Przedstawiciel 
Fundacji Rozwoju Demokracji Lokalnej Pan Piotr Kuźniak w formie pokazu 
multimedialnego. 

 
ZAŁĄCZNIK NR 8 

 
 
 Radny Cezariusz Rudyk powiedział, iż respondentów było 250. Dodał, że 
aby próba była rzetelna, to liczba respondentów musi wynosić 2500, dlatego też 
stwierdził, że przy tej ilość ankieta jest nieczytelna. Radny zapytał, czy wyniki 
te nie są zawyżone. 
 
 
 Odpowiedzi udzielił Pan Piotr Kuźniak. 
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9. Przygotowanie Gminy Miejskiej Bolesławiec do aplikowania projektów 
do Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2007-2013 oraz innych 
programów pomocowych. 
 
 Punkt dotyczący przygotowania Gminy Miejskiej Bolesławiec do 
aplikowania projektów do Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2007-
2013 zreferowała Naczelnik Wydziału Rozwoju i Promocji Miasta Pani Elżbieta 
Chojnacka. 
 

ZAŁĄCZNIK NR 9 
 
 Radny Cezariusz Rudyk zapytał czy szkoły są przygotowane do składania 
aplikacji. 
 
 Odpowiedzi udzielił Prezydent Miasta Piotr Roman, który poinformował, 
iż szkoły jako indywidualne podmioty samodzielnie przygotowują wnioski 
aplikacyjne.  
 
 
Ad. 10.  Projekty uchwał Rady  Miasta: 
 
10.1. w sprawie regulaminów wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 
jednostkach organizacyjnych Gminy Miejskiej Bolesławiec  
 

Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym. 
 

Radna Irena Dul zapytała, czy uchwała ta została skonsultowana ze 
związkami zawodowymi oraz poprosiła o odczytanie opinii na ten temat, 
oczywiście, jeżeli taka jest. 

 
Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że uchwała ta była 

konsultowana ze związkami, a sprawozdanie z konsultacji zostało dołączone do 
projektu uchwały i doręczone radnym. 

 
Radna Ewa Ołenicz-Bernacka potwierdziła fakt, iż konsultacje społeczne 

odbyły się. Jest wydana opinia, lecz faktem jest, że stanowisko związków i 
Urzędu Gminy nie jest takie same. Radna dodała, że miała miejsce rzecz  
wartościowa ze względu na fakt, iż na obrady Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
zaproszeni zostali przedstawiciele związków zawodowych, którzy mieli 
możliwość wypowiedzenia się. Podczas komisji zostały uzgodnione istotne 
kwestie, które pomogą w roku przyszłym nad pracą nad budżetem.  
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Radny Cezariusz Rudyk odnosząc się do omawianej uchwały, stwierdził, 
że gdybyśmy założyli 10% dodatek dla wszystkich nauczyli, a dalibyśmy 
możliwość przeznaczania dodatku za wychowawstwo w szkołach, a nauczyciele 
i szkoły mają olbrzymie narzędzie, ponieważ, dwa lata temu przeprowadzone 
zostały badania, które pokazały „które klasy, które szkoły potrzebują wsparcia”. 
Radny optowałby za tym, aby dodatki zróżnicować. Dodał, że wniosek ten przy 
podziale na szkoły podstawowe, gimnazja, nie był pomysłem organu 
prowadzącego tylko komisji, gdyż na wniosek komisji tę zmianę wprowadzono.   

 
Radny Eugeniusz Kowalski pozwolił sobie odpowiedzieć na pytanie 

Radnego Cezariusz Rudyka ze względu na fakt, iż to na wniosek jego jako 
Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu dokonano zróżnicowania 
dodatków za wychowawstwo, jeżeli chodzi o szkoły podstawowe i gimnazjalne. 
Dodał, że praca wychowawcy w gimnazjum jest trudna i odpowiedzialna, gdyż 
nauczyciele zajmują się młodzieżą w trudnym wieku. Jest bardziej wyczerpująca 
i absorbująca niż wychowawstwo w szkole podstawowej. 

 
Radna Ewa Ołenicz-Bernacka stwierdziła, że dyskusja na ten temat jest 

bezprzedmiotowa, gdyż szeroko prowadzona była dyskusja na komisji. Zostało 
ustalone to, o czym poinformował Radny Eugeniusz Kowalski oraz o tym, iż 
szczegółowo będziemy o tym rozmawiać we wrześniu lub w październiku. 
Radna dodała, że głosować będzie przeciw proponowanym stawką, gdyż nie są 
takie jak proponowały związki zawodowe.  

 
Radny Cezariusz Rudyk dodał, że jest zwolennikiem nagradzania tam, 

gdzie istnieje taka potrzeba. Stwierdził, że nie jest prawdą, iż w szkołach 
gimnazjalnych należy dać dodatku więcej, informując, że w niektórych klasach 
podstawowych problem dotyczący bezpieczeństwa jest poważniejszy niż w 
gimnazjach.  

 
Prezydent Miasta Piotr Roman zgodził się z opozycją w kwestii zbyt 

małych zarobków dla nauczycieli. Dodał, że dokładamy do subwencji 
oświatowej 3 mln zł, przy czym subwencja oświatowa wynosi 15 mln zł.  
Prezydent Miasta stwierdził, że gmina nie jest w stanie dokładać więcej oraz 
poinformował, że nauczyciel powinien być pracownikiem państwowym i przez 
państwo powinien być opłacany.   

 
W głosowaniu „za” przyjęciem projektu uchwały w sprawie regulaminów 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych 
Gminy Miejskiej Bolesławiec opowiedziało się 10 radnych, 1 radny głosował 
„przeciw”, a 5 radnych „wstrzymało się” od głosowania. 
 

ZAŁĄCZNIK NR 10 
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10.2. w sprawie warunków i trybu wspierania rozwoju sportu 
kwalifikowanego w Gminie Miejskiej Bolesławiec. 
 

Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym. 
 
 Radna Irena Dul stwierdziła, że projekt tej uchwały przyznaje 
uprawnienia wyłącznie Prezydentowi Miasta bez prawa odwołania się od tej 
uprawnień, gdyż przedstawione w uchwale zasady są zbyt ogólne. Zapytała, 
czym przyznający będzie się kierował, czy klasą klubu czy też są jakieś inne 
kryteria. 
  
 Główny specjalista ds. kultury i sportu Pan Jacek Dudyński 
poinformował, że nie ma trybu odwoławczego od konkursów. Jest to decyzja 
Prezydenta i jednocześnie jego odpowiedzialność. Zapytał radnej jaki tryb 
odwoławczy mógł przysługiwać od decyzji Prezydenta Miasta, dodając, że jest 
ogłoszenie o naborze wniosków ze wskazaniem kryteriów naboru i na tej 
podstawie Prezydent podejmuje decyzję i środki, jakie Państwo przeznaczą, 
zostaną przekazane klubom.  
 Pan Jacek Dudyński zaznaczył, że w §2 zostało wskazano warunki jakie 
muszą spełnić kluby, aby ubiegać się o dotacje. Najistotniejszym warunkiem jest 
to, że klub musi być zgłoszony do rozgrywek w sporcie kwalifikowanym, 
natomiast w przypadku szczegółowych warunków to nie mogą być one wpisane 
do uchwały ze względu na fakt, iż co roku możemy znaleźć się w innej sytuacji. 
Będą one szczegółowo ogłaszane w ogłoszeniu o naborze wniosków.  
 
 Przewodnicząca Rady Miasta zapytała, czy opinia Rady Sportu będzie 
brana pod uwagę. 
 
 Pan Jacek Dudyński poinformował, że jeżeli Prezydent Miasta będzie 
chciał skorzystać z opinii tej rady, to ma taką możliwość, lecz wprowadzenie 
dodatkowej komisji może spowodować, iż uchwała ta zostanie uchylona.  
 Dodał, że po raz pierwszy są wprowadzane te tryby i praktyka pokaże jak 
to będzie wyglądać.  
 
 W głosowaniu „za” przyjęciem projektu w sprawie warunków i trybu 
wspierania rozwoju sportu kwalifikowanego w Gminie Miejskiej Bolesławiec 
opowiedziało się 11 radnych, 5 radnych „wstrzymało się” od głosowania. 
 
 

ZAŁĄCZNIK NR 11 
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10.3. zmieniająca uchwałę Nr LII/497/06 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 30 
sierpnia 2006 r. w sprawie określenia zasad przeprowadzania konsultacji 
społecznych wśród mieszkańców miasta Bolesławiec. 
 
 

Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym. 
 

W głosowaniu „za” przyjęciem projektu uchwały  zmieniająca uchwałę 
Nr LII/497/06 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 30 sierpnia 2006 r. w sprawie 
określenia zasad przeprowadzania konsultacji społecznych wśród mieszkańców 
miasta Bolesławiec  opowiedziało się 15 radnych, 1 radny nie brał udziału w 
głosowaniu.  

 
ZAŁĄCZNIK NR 12 
 
 
 

10.4.  o zmianie uchwały Nr XVII/160/07 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 28 
grudnia 2007 r. w sprawie określenia trybu i zasad postępowania o 
udzielenie dotacji z budżetu miasta, dla podmiotów nie zaliczonych do 
sektora finansów publicznych i nie działających w celu osiągnięcia zysku, 
sposobu jej rozliczania oraz kontroli wykonywania zleconych zadań, innych 
niż określone w ustawie z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie. 
 
 

Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym. 
 

W głosowaniu „za” przyjęciem projektu uchwały o zmianie uchwały Nr 
XVII/160/07 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 28 grudnia 2007 r. w sprawie 
określenia trybu i zasad postępowania o udzielenie dotacji z budżetu miasta, dla 
podmiotów nie zaliczonych do sektora finansów publicznych i nie działających 
w celu osiągnięcia zysku, sposobu jej rozliczania oraz kontroli wykonywania 
zleconych zadań, innych niż określone w ustawie z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie opowiedziało się 15 radnych, 
1 radny nie brał udziału w głosowaniu.  

 
ZAŁĄCZNIK NR 13 
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10.5. zmieniająca uchwałę Nr LIV/512/06 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 
25 października 2006 r. w sprawie utworzenia przez placówki oświatowe 
rachunków dochodów własnych.  
 

 
Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym. 
 
W głosowaniu „za” przyjęciem projektu uchwały zmieniająca uchwałę Nr 

LIV/512/06 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 25 października 2006 r. w sprawie 
utworzenia przez placówki oświatowe rachunków dochodów własnych 
opowiedziało się 16 radnych. 
 
 

ZAŁĄCZNIK NR 14 
 
10.6. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenów zlokalizowanych w mieście 
Bolesławiec. 
 

Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym. 
 
Prezydent Miasta złożył wniosek o wycofanie projektu uchwały w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów zlokalizowanych w mieście Bolesławiec ze względu na  
uporządkowanie urbanistyczne targowiska. 

 
 

ZAŁĄCZNIK NR 15 
 
10.7.  w sprawie zmiany Wieloletniego Programu Inwestycyjnego dla 
Miasta Bolesławiec na lata 2008 – 2012,  
 
 

Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym. 
 
W głosowaniu „za” przyjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniego Programu Inwestycyjnego dla Miasta Bolesławiec na lata 2008 – 
2012, opowiedziało się 16 radnych.                              

 
         ZAŁĄCZNIK NR 16 
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10.8. w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 r. 
 
 

Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym. 
 
 

W głosowaniu „za” przyjęciem projektu uchwały w sprawie zmian w 
budżecie miasta na 2008 r. opowiedziało się 16 radnych.  

 
 

ZAŁĄCZNIK NR 17 
 
 
 

Ad 12.  Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 
 
Prezydent Miasta Piotr Roman  

 
6.3.1. dot. zabrudzenia Rynku – są to różnego rodzaju zanieczyszczenia 
naturalne wynikające z tego, że to ludzie śmiecą, brudzą teren Rynku i okoliczne 
skwery. Jak podkreślił Prezydent Miasta zabrudzenia są na bieżąco usuwane.  
6.3.2. dot. remontu budynków naprzeciw dworca – Prezydent poinformował, że 
budynki te są administrowane przez wspólnoty.  
6.2.1. dot. noclegowni – pracownicy PCK maja się wyprowadzić z budynku do 
końca maja 2008 r. Są dwa argumenty przemawiające za tym, gdzie pierwszy 
dotyczy planów związanych z likwidacją jednego ze szpitali na terenie Dolnego 
Śląska i możliwości przeniesienie części oddziałów do Bolesławca. 
 
 Radny Bogusław Nowak odniósł się do czystości miasta dodając, że 
ludzie odwiedzający nasze miasto, przyjeżdżający z zagranicy, mówią, iż miasto 
jest brudne. Stwierdził, że nie widać konkretnych działań służb porządkowych, 
które by odświeżały oraz nadawały jakąś świeżość. Zdaniem radnego, wszyscy 
radni powinni zażądać nadzwyczajnych wysiłków, aby miasto było czyste.  
 

Zastępca Prezydent Miasta Wiesław Ogrodnika 
 
6.3.1. dot. zabrudzenia Rynku – za czystość na Rynku odpowiada Wydział 
Komunalny, podpisana jest także umowa z firmą Zieleń-Plan. Prezydent dodał, 
że codziennie 1 pracownik sprząta Rynek. Natomiast jeżeli chodzi o okolice 
Rynku to za teren ten odpowiada MZGM.  
6.1.1. dot. komunalizacji PWiK – dzisiejsza sesja odbywa się w tym miejscu ze 
względu na fakt, iż miał zostać zawarty związek z Gminą Bolesławiec. Na 
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wniosek gminy sesja ta została przeniesiona na przyszły miesiąc i będzie to 
pierwszy krok do komunalizacji.  
 
 Radny Cezariusz Rudyk poinformował, że jest zaskoczony tą sytuacją. 
 
 Radny Krzysztof Pieszko stwierdził, że Rada Miasta powinna 
wypowiedzieć swoje stanowisko w sprawie PCK w formie apelu, dodając, iż nie 
powinno się pozostawać bezczynnym w tej sprawie.  
 
 Radny Stanisław Andrusieczko poinformował, że na poprzednich 
komisjach postawił wniosek dotyczący możliwości przejęcia tego budynku od 
szpitala. 
 
 Prezydent Miasta stwierdził, że tym, który miał przejąć budynek, miał być 
Zarząd Krajowy PCK, lecz na dzień dzisiejszy nie ma to większego znaczenia, 
gdyż będzie on przeznaczony na potrzeby szpitala.  
 
 Radny Andrzej Czeczotka stwierdził, że nie ma w tej kwestii dobrej woli 
Urzędu Wojewódzkiego. 
 
 Prezydent Miasta dodał, że raz jeszcze wystąpi z zapytaniem do Urzędu 
Marszałkowskiego. 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 

 

 

 


